

Araslövs GK 2021-08-16

KI 18-20

Närvarande: Leo Kristensson, Magnus Ringdahl, Kenth Lindfors, Stefan Johansson, Åsa Melkersson, Bertil Yvling, Bengt Svensson, Gustaf Hagen.

- 1) Ordförande hälsar alla välkomna
- 2) Magnus Ringdahl och Leo Kristensson valdes att jämte ordförande justera protokollet.
- 3) Dagordningen godkändes
- 4) Föregående mötesprotokoll; nr 2021-05, lades till handlingarna.

5) Information från bolaget

- Arbete pågår att jobba med greenerna...
- Dialog pågår kring förändring av bunkrar, skötsel och hantering av desamma
- Planeras inköp av ny bollplockningsmaskin på rangen och även någon form av förändring av själva rangen.
- Fortfarande utmaning med bemanning av restaurangen.
- Beläggning är betydligt bättre än 2020, men har varierat stort.

6) Kort info aktiviteter sommar - höst

Junior: Juniortävlingen "Slaget om Skåne" 27 juli genomfördes på ett positivt sätt. I princip fullt startfält. Konstateras att det är positivt att vi arrangerar lite större tävlingar på anläggningen. Magnus återkommer med ett slutligt ekonomiskt utfall. Veckoträningarna drar igång när skolan börjar. Tre genomförda sommargolfsveckor. Magnus undersöker i vilken grad våra egna medlemmar deltar på sommargolfen. Antagligen blir det inte något läger med övernattnig i höst, dock kan det bli aktuellt med någon form av utbyte med Tomelilla ändå.

Medlem: Konstaterades att det är få som deltar i de sociala grupperna. Fördes en diskussion om orsaker. Kan handla om att medlemmar fått andra vanor i samband med pandemin, att det är en generationsväxling, att det finns en brist på information. Utifrån inkomna synpunkter från medlemsundersökningar, dialoger behöver ett omtag tas.

Diskuterades kommande beslut om sommartid/vintertid och då risken att det blir mörkt allt för tidigt på kvällarna. Patrik Niklasson har i våras skickats synpunkter om detta till SGF. Gustaf får i uppdrag att kontakta Christin på SkGF för att få dessa att lyfta frågan med SGF från Skånsk sida.

Tävling: Två tävlingar återstår Aran 12/9 och Luciagolf 12/12. Viss nedgång av antalet deltagande. Konstaterades att det har varit mer återbud än vanligt, dessutom några anmälda som ej dykt upp utan att avanmälan gjorts. Bör utgå ett personligt mail till de som inte avanmäler sig i syfte att öka förståelse för vilka bekymmer det vållar och att undvika detta framöver.

Till nästa år införs att man betalar anmälningsavgift i samband med anmälan.

Påtalades vikten av att starttider på tävlingar inte ändras från det att tävlingen lagts ut i GIT.

Om vi nästa år ska dela ut scorekort vid rangen alt på innegården skulle vi behöva köpa in ett litet partytält. Dessutom finns behov av att införskaffa ett nytt ihopfällbart bord. Bör budgeteras för detta nästa år.

Beslutades att genomföra Serieslaget som planerat 26/9. Blir en form av kick off inför 2022.

Bengt skickar ut info till alla lagledare.

2 oktober genomförs Tack för i år. Spelas på 9 hål kl 9.00. Leo bjuder in revisorerna, Stefan bjuder in starters i onsdagsgolf och ansvariga för övriga sociala grupper. Kenth bjuder in funktionärer från tävlingarna. Magnus bjuder in två personer som var behjälpliga på Slaget om Skåne.

Seriespel: Damlagen är igång och spelar. Noteras en besvikelse för att det inte genomförs ngt seriespel för herrarna. DM spelas på Öresunds golfklubb.



Styrelsemöte Protokoll Nr:2021-06

Araslövs GK 2021-08-16

KI 18-20

Putt- KM: Inkommit förslag om att genomföra ett KM i puttning. Genomförs en söndagseftermiddag i september. Shotgunstart Krävs att det finns 2X9 flaggor som är numrerade och att det sätts upp en bana med variation i längd och övrig svårighetsgrad.

- Gustaf får i uppdrag att ge CC i uppdrag tillsammans med juniorer i tävlingsgruppen ansvara för planering och genomförandet. Söndag 19 september kl 15.00.

7) Budgetrapport

Delbetalning två genomförts till Svenska Golfbundet. Återstår en delbetalning till förbundet. I övrigt ett mindre antal transaktioner, enligt budgetplan.

Ordförande ansvarar för inrapportering om LOK – stöd.

Kassören har fått ytterligare mail om önskemål om överföringar, undertecknad av ordförande. Dessa mail är vidareförmedlad till polismyndigheten.

8) Synpunkter från medlemmar – tankar inför 2022 och fortsatt arbetsgång

Reflektioner kring inkomna synpunkter så här långt. Synpunkter som inkommit via mail ställs samman av Åsa och mailas styrelsen inför nästa årsmöte. Gustaf, Leo och Åsa har förberett dialog med referensgrupper. Dessa dialoger genomförs i månadsskiftet augusti/september. Återkoppling ges vid nästkommande styrelsemöte.

9) Övrigt

Nuvarande plan är att en av banorna kommer vara öppet hela vintern. Möjligen kan även denna bana vara stängd under januari-februari.

Åsa Melkersson, Ordförande

Leo Kristensson

Magnus Ringdahl

Nästa möte 13/9 kl 18-20